
Generalforsamling Seniorblæserne d.10.marts 2016. 

            Formandens beretning. 

Alt i alt vil jeg, med et par enkelte gode undtagelser, som jeg vil komme 

ind på senere, kalde 2015 for et ”normalt” arbejdsår. Der har været et 

rimeligt antal koncerter og en god aktivitet. 

Bestyrelsen. 

I 2015 har det kun været nødvendigt at afholde to bestyrelsesmøder. Et d. 

27. januar hos Kirsten og et d. 15. september hos mig. Når det kan lade 

sig gøre med kun to møder, skyldes det først og fremmest at 

arbejdsopgaverne i forbindelse med vore to store koncerter, 

forårskoncerten og julekoncerten, er sat i system, således at det bare 

drejer sig om at udfylde nogle ark med de forskellige aktiviteter. Og så 

selvfølgelig fordi orkestrets øvrige arbejde bare fungerer i det daglige og 

ikke giver anledning til problemer. 

Koncerter. 

Som sagt synes jeg, at man godt kan kalde 2015 for et ”normalt” år med 

hensyn til antallet af koncerter. De kommer her: 

Forårskoncert på Skråen d. 25. april med Orla Juul som konferenciers og 

et sangkor stykket sammen af dirigenten Jens Eric Strudsholm. 

Brass-dag i Karolinelund d. 6. juni. Vi spillede kl. 11-11.45. 

Friluftsgudstjeneste i Kølby d. 16. august kl. 11 og samme dag i Øster 

Hornum kl. 14. 

Høstgudstjeneste her i kirken d. 20. september med Anders Larsen som 

dirigent. 



Juletræstænding i Magisterparken d. 25. november. 

Julekoncert på Hasseris gymnasium d. 29. november med Orla Juul som 

konferenciers og HK-koret. 

Koncert i Sønderholm kirke d. 10. dec. 

I alt 8 koncerter, hvoraf de 4 var indtægtsgivende. 

Andre aktiviteter. 

Opstart d. 8. januar. 

Generalforsamling her i lokalet d. 9. april. 

Øvelørdag før forårskoncerten i Karmelkirken d. 18. april. 

Afsked med Frits og gevaldigt kagebord d. 7. maj. 

Fotografering før sammenspil d. 21. maj. 

Sommerferieafslutningen var programsat til d. 18. juni, men da der denne 

dag blev afholdt folketingsvalg, blev afslutningen aflyst! 

Opstart efter sommerferien d. 6. august. 

Aflyst koncert i Sønderholm/Frejlev d. 5.september! 

Brass-Nord jubilæum d. 27. september her i kirkesalen, med deltagelse af 

flere af Seniorblæserne. God koncert og vidunderlig servering! 

Seniorblæserne gav en gavecheck på 500 kr. 

Øvelørdag i forbindelse med Julekoncerten her i salen d. 21. november. 

Juleafslutning, også her, d. 3. december arrangeret af euf., baryton og 

basuner med først en times koncert og derefter underholdning, pakkespil 

og god mad. 



Orkestermedlemmer. 

Som tidligere nævnt har vi måttet sige farvel til Frits, og da vores nye 

althornspiller, Torben Dencker, også pludselig valgte at stoppe er det gået 

hårdt ud over horngruppe, som nu kun består af Hans. Men så kommer 

jeg til en af de gode undtagelser fra normalen, som jeg nævnede i starten, 

nemlig at 2015 er året, hvor vi har fået det største antal nye medlemmer i 

historisk tid, nemlig 5. Her kommer navnene i alfabetisk orden: 

Bent Petersen – basun 

Daniel Tang Christensen – baryton, basun og nu tuba! 

Frederikke Lildal – cornet 

Gitte Nygaard – cornet 

Helene Brinch Sørensen - Euf. 

Selv om disse nye orkestermedlemmer er blevet budt individuelt 

velkommen vil jeg gerne her på orkestrets vegne byde Jer rigtig hjertelig 

velkommen igen. Jeg håber, at I er faldet godt til i orkestret og at vi får 

rigtig mange gode år sammen. Det har givet et frisk pust og også et godt 

”lift” med Jeres deltagelse. Jeg skal vel også nævne, at orkesterets 

gennemsnitsalder nu er nede på 56,64 år! Det er et spørgsmål, om vi 

stadig kan kalde os ”seniorblæsere”. 

 

 

Fremtiden. 

Jeg er fuld af optimisme for den kommende tid, god deltagelse ved 

sammenspillene, flot udførte koncerter, dygtig dirigent, som vi skal være 



meget taknemmelig for og så 5 nye medlemmer! Kunne vi så bare få fat i 

et par hornspillere mere vil fremtiden se virkelig godt ud. 

 

Afsluttende bemærkninger. 

Jeg skal lige nå at nævne, at den anden, gode undtagelse fra normalen 

var, at vi i 2015 blev beriget med to store donationer. 15.000 kr. fra Spar 

Nord Fonden, som jeg fik overrakt ved vores forårskoncert, og så 8.000 kr. 

fra Musikhusets venner. En donation, der gør, at vi kan afholde vores 

forårskoncert her i 2016 i Musikkens Hus. 

Ellers har jeg kun tilbage at takke alle de personer, der er med til at holde 

den her forretning kørende: John Gadegaard og Bjarne for alt 

”kælderarbejdet”, ekstra tak til John Gadegaard for fremstilling af 

plakater og reklamematerialet til kirkerne, Hans for kaffebrygning til 

sammenspil og koncerter, Ole for at holde styr på uniformerne og indkøb 

af blomster, Dorte for PR-arbejdet, repertoireudvalget for udarbejdelse af 

koncertprogrammer og sidst men ikke mindst en stor tak til mine kolleger 

i bestyrelsen. Tak alle sammen.  

 

 

 


